
 

Het eerste volledige jaar als volksvertegenwoordiger zit er voor ons als GroenLinks 

Nieuw-West fractie op. Door het werk als stadsdeelcommissielid kom je op 

inspirerende plekken en mag je kennis maken met vele betrokken inwoners, 

vrijwilligers en ondernemers. De GroenLinks Nieuw-West fractie, bestaande uit 

Esther Tienstra, Pieter Nijhof, Dick Spruitenburg en Sarah Biddle, heeft zich met 

een groot aantal verschillende onderwerpen beziggehouden. In dit artikel 

focussen we op een aantal daarvan om het werk als stadsdeelcommissielid goed 

over het voetlicht te kunnen brengen.  

Het politieke jaar 2018-2019 was voor Nieuw-West een roerige periode. Met 

plofkraken, handgranaten en het faillissement van het Slotervaartziekenhuis 

hebben we onze portie narigheid wel gehad. Maar er waren gelukkig ook veel 

mooie ontwikkelingen, zoals de ontwikkeling van Centrum Nieuw-West met een 

XL OBA, de verbouwplannen voor het nieuwe Meervaart, de aanpak schuld en 

armoede door onze stadsdeelvoorzitter Emre Ünver, de komst van opvang voor 

ongedocumenteerden bij Lola Luid dat door de buurt heel goed is opgepakt, de 

komst van de extra metrolijn 51, plannen betreft betere ontsluiting de Bretten en 

Spieringhorn en extra investeringen betreft parken en de pilot buurtbudgetten 

voor Slotermeer Noord-Oost. 

Cijfers politieke jaar 2018-2019 

12 Huis-aan-huis acties 

10 Flyeren op stations  

2 Huiskamerbijeenkomsten 

2 Politieke café's (over Verkameren en Witte vs Zwarte scholen) 

7 Ongevraagde adviezen (waarvan er 6 zijn aangenomen) 

18 Gevraagde adviezen (waarvan er 17 zijn aangenomen) 

18 Schriftelijke en mondelinge vragen 

GroenLinks springt er tussen de politieke fracties in het stadsdeel uit als enige voorvechter 

van groen en duurzaamheid. Bewoners wisten ons ook goed te vinden met hun zorgen 

over zaken als bomenkap en maaibeleid. Velen zijn erg gehecht aan het groen in hun 

buurt en die toewijding willen zij graag terugzien in de wijze waarop het groen beheerd 



wordt door de gemeente. Wij vragen continu aandacht voor deze onderwerpen, wat ertoe 

heeft geleid dat de verantwoordelijke stadsdeelbestuurder nu strakker toeziet op 

kapvergunningen.

De hoofdgroenstructuur is voor GroenLinks bijkans heilig. Wij zijn vóór verdichting van de 

stad, maar dat mag niet ten koste gaan van de belangrijke ecologische aders van de stad 

en de regio. Sarah Biddle heeft aan de bel getrokken toen zij las dat de Oeverlanden bij 

de Nieuwe Meer in het Kantorenplan 2019 als stedelijk werkmilieu stond ingetekend. Haar 

advies is overgenomen door het stadsdeelbestuur en later ook door de stedelijke 

GroenLinks-fractie in een motie die is aangenomen in de gemeenteraad. 

Onze focus op duurzaamheid uit zich ook op allerlei andere beleidsterreinen. 

Parkeerbeleid, wonen, openbare ruimte en verkeer hebben allemaal veel impact op 

duurzaamheid. Met onze groene invalshoek op al deze onderwerpen vestigen wij steeds 

de aandacht op zaken als energietransitie, behoud van groen en rainproof. Zo heeft Dick 

Spruitenburg de energiecoöperatie Westerlicht geholpen om zonnepanelen om het dak 

van Ru Paré te krijgen en hebben wij duurzaamheid en de kwaliteit van het groen 

toegevoegd aan de gebiedsagenda- en gebiedsplannen. 

Sarah Biddle heeft gepoogd om een meerderheid te krijgen voor een advies betreft 

maximale inzet voor het behoud van de Boterbloem en haar akkers. GroenLinks stond 

hierin echter compleet alleen in de stadsdeelcommissie. Alle andere partijen waren of 

enkel voor behoud zorgboerderij maar zonder akkers, of helemaal tegen. Twee 

oudgedienden in de stadsdeelcommissie die al langer actief zijn in de lokale politiek van 

Nieuw-West hebben zelfs in een zwijgzaam protest de zaal verlaten en hebben niet 

gestemd over het advies. Een wonderlijke manier om als politicus je ongenoegen te uiten, 

namelijk niet door te stemmen, maar door te vertrekken.  

Zwerfafval is een breed gedragen ergernis en ook in de stadsdeelcommissie vragen 

meerdere partijen er aandacht voor. GroenLinks’ers in het stadsdeel voegen graag de 

daad bij het woord en zijn tijdens buurtprikacties vaak van de partij. 

Op 12 september organiseren we een meeting om te bespreken waar we het 

komende politieke jaar op gaan focussen, je bent welkom vanaf 18 uur bij Huis 

van de Wijk Pluspunt 

De fractie GroenLinks Nieuw-West wil onze steunfractie en onze lokale afdeling 

bedanken voor hun inzet. Wij bedanken ook de andere fracties in de 

stadsdeelcommissie en het stadsdeelbestuur voor de vruchtbare samenwerking 

en kijken uit naar het komende politiek jaar. 

 


